



# Ålands Brand och Räddningsförbund Rf.

---

**Art: Protokoll styrelsemöte nr 11-2023**

**Plats: Geta FBK**

**Tid: Torsdag 14 november 2023 kl. 17:30**

Ordinarie medlemmar

[+] Jan Lindgrén, ordförande

[+] Maria Svedmark, viceordförande

[+] Gustaf Eriksson

[+] Kurt Erämetsä

[-] Janne Fagerström

[-] Bo-Yngve Karlsson

[+] Mats Sjöblom

[+] Robin Skog

[-] Henrika Österlund

Ersättare

[-] Roger Henriksson

[-] Robin Gestranus

[-] Richard Hagberg

[-] Janne Aaltonen

[-] Madeleine Lindblom

[-] Inger Eriksson

[-] Johan Mansnerus

[+] Alexandra Lillie

Övriga:

[-] Sven-Anders Danielsson, kassör

[-] Simon Söderlund, verksamhetsledare  
för ungdomssektionen

Övriga:

[-] Tove Jansson, verksamhets- och  
utbildningsledare

1 §

***Mötets öppnande***

Ordförande förklara mötet öppnat. Konstaterades att mötet var beslutfört med hänsyn till antalet närvarande.

2 §

***Närvarolista***

Närvarolistan går igenom och körda kilometer antecknas.

**Beslut:** Närvarolistan uppdaterades med de närvarande och deras resor.

3 §

***Val av protokolljusterare för mötet***

**Förslag:** Till protokolljusterare väljs Bo-Yngve Karlsson.

**Beslut:** Mats Sjöblom väljs till protokolljusterare.



# Ålands Brand och Räddningsförbund Rf.

- 4 § **Lager för vår utrustning**  
Styrelsen beslöt på senaste möte att ÅBRF riktar en skrivelse till Strandnäs FBK och hör om vi får hyra ett lagerutrymme hos dem. Hittills har Strandnäs utan ersättning förvarat en del utrustning åt oss i sina utrymmen.  
**Förslag:** Ordförande har skickat mail till Strandnäs FBK och efterhört om de kan fortsätta med att "hyra" ut utrymme till ÅBRF. I förfrågan har angetts att vi vill ha ett utrymme för ett låsbart skåp med ca mått b x h x d 1200 x 1700 x 600. Om vi erhåller positivt besked fortsätter vi att förvara utrustningen på Strandnäs FBK. Det skåp som behövs kostar ca 800 €.  
**Beslut:** Styrelsen antar anbudet från Strandnäs FBK att hyra utrymme för ett skåp i branddepån. Ett skriftligt hyresavtal görs upp. Styrelsen beslöt vidare att skaffa ett låsbart skåp från AJ typ SHIFT 1900x1550x635, pris ca 800 euro.
- 5 § **ÅBRF-podd**  
Bengt Hellström har kontaktat ÅBRF. Han har en idé att vi skulle starta en podd, där man t.ex. skulle  
- prata med eldsjälarna inom FBK, och vad som driver dem;  
- prata om någon speciell händelse som satt sig kvar, så långt man kan utan att inkräkta på sekretessen;  
- framtiden, hur de ser på den  
- ta upp ev nyheter inom brand och räddning.  
**Förslag:** Styrelsen diskuterar om förbundet ska starta en podd.  
**Beslut:** Förslaget är intressant men styrelsen ser inte att vi har någon resurs att driva podden. Om någon utomstående kan driva en podd kan förbundet marknadsföra den.
- 6 § **Kongress 2024**  
**Förslag:** Styrelsen går igenom vad som skett sedan senaste möte, ansvarspersonerna redogör för sina respektive områden:  
- Föreläsningarna (VL + Bosse)  
- Måltiderna och kontakten till Alandica (VL, ordförande, Ika)  
- Kvällsfesten (Robin S, Maria S, Ika)  
- Paraden (Simon S, Gustav, Kurt)  
- Redskapstävlingarna (Janne F, Dånö-Matte, Patrik Lindberg, sakkunnig).  
**Föreläsningar:** Jan L kontaktar Peter Johansson på Östra Nylands Räddningsverk om föreläsning om bränderna i Spanien och Grekland.  
**Måltider:** VL begär in offerter efter nyår  
**Kvällsfesten:** Arbetet startar upp efter nyår  
**Paraden:** Arbetet igångsatt  
**Redskapstävlingarna:** Förberedelsearbetet igångsatta.
- 7 § **Nytt hyresavtal för brandkårmuseet**  
Ordförande har diskuterat med museets hyresvärd och tagit fram ett nytt förslag till hyresavtal, se bilaga.  
**Förslag:** Styrelsen omfattar förslaget till nytt hyresavtal  
**Beslut:** Enligt förslag. Ordförande ordnar om så att avtalet blir undertecknat.
- 8 § **Info från verksamhetsledaren**  
- Medlemsinfo på gång, skulle behövas mer material.  
- Haft möte med Lena Eriksson från ÅID om jämställdhetsplan  
- Ordförande har haft möte med ASA tillsammans med viceordförande. Diskussion om vad de kan erbjuda.  
- Inga ytterligare ansökningar om bidrag skickade till organisationer eller fonder.



# Ålands Brand och Räddningsförbund Rf.

---

- 9 § **Info från ungdomsledaren**
- Höstavslutning hålls på SuFBK kårlokal tisdag 19 december
  - Funderar på eventuella uppvaktningar.
  -
- 10 § **Utbildningsfrågor**
- Kurs i släckningsarbete & brandkåren 1 hjälp avslutade, samtliga deltagare godkända
  - Kurs i utryckningskörning när nya vägtrafiklagen är spikad, vet tyvärr ej status för den
  - Möte med räddningscheferna 17.1, huvudsyfte: diskutera vilka som skall gå ansvarsutbildning
- 11 § **Övriga ärenden**
- Styrelsen föreslår att föreläsning med Tommy Carnebo ordnas i februari eller mars. VL och ordf diskuterar det även med räddningscheferna om ev kursbehov.
  - Kårchefsdagen: Styrelsen beslutar att försöka få Henrika Backlund som föreläsare om hur man kan hantera osakligheter i en förening. Beslöts vidare att höra med RÅL om vi kan ha ett samarbete om kårchefsdagen för att få ett fullt program. Datum ej spikat. Upplägget diskuteras vidare.
- 12 § **Övrig info**
- ÅBRF har fått ett bidrag från Lokaltapiola på 5 000 euro för ungdomsverksamhet.  
ÅBRF har fått ett bidrag från MFBK stiftelse på 800 euro till ungdomsverksamhet.  
Vi skickar ett skriftligt tack till båda bidragsgivare.
- 13 § **Mötets avslutande**
- Nästa möte hålls 23 januari 2024.  
Mötet avslutades kl 18:30.

Ordförande och sekreterare

---

Jan Lindgrén

Protokolljusterare

---

Mats Sjöblom